
      

 

Aan:   Het college van burgemeester en wethouders 

van de gemeente Venlo 

Van:   Fractie EENLokaal  /Fractie VVD 

Leden Bram Beurskens/ Ergün Cangir/ Ruud Rutten 

Betreft:  Vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 

Blerick   19-10-2022 

 

 

Geacht college, 

 

Betreft: wensen ondernemers Blerick m.b.t. de weekmarkt. 

 

 

In de avond van 18 oktober jl. vond in het Roadhoes in Blerick de bijeenkomst voor het nieuwe 

Horeca en Retail beleid plaats. Een zeer druk bezochte bijeenkomst met een heldere presentatie en 

een energieke brainstormsessie. Daarvoor complimenten en dank aan het college. 

 

Dat Blerick bruist was duidelijk te merken aan de vele ideeën en acties die de ondernemers samen 

ter berde brachten. Naast deze positieve energie kwam er een breed gedragen punt van zorg naar 

voren dat ondergetekenden met de huidige kennis vooralsnog bestempelen als laaghangend fruit. 

 

De huidige opstelling van de weekmarkt wordt door een zeer ruime groep ondernemers, van 

winkelcentrum onder de Wieën tot achteraan op de Kloosterstraat en van horeca ondernemers tot 

retailers beoordeeld als onwenselijk. Het ontbreken van een duidelijk aanspreekpunt in de vorm van 

een marktmeester leidt vooralsnog niet tot constructieve gesprekken en naar verluidt krijgt men 

vooralsnog na diverse pogingen geen gehoor bij de gemeente. 

 

Vraag 1 

Herkent het college deze breed gedragen wens van de Blerickse ondernemers? 

 

Vraag 2 

Is het college op de hoogte van het feit dat er geen actieve marktmeester in beeld is voor de 

weekmarkt in Blerick en wie is het aanspreekpunt voor markt gerelateerde zaken?  

 

 

 

 



Vraag 3 

Deelt het college de opvatting van ondergetekenden dat aanpassingen aan de opstelling van de 

weekmarkt vanwege een breed gedragen wens als laaghangend fruit bestempeld mag worden of zijn 

er zwaarwegende afspraken of zaken waardoor een snelle aanpassing belemmerd wordt? Zo ja 

welke? 

 

Vraag 4 

Is het college bereid om op zeer korte termijn het gesprek aan te gaan met vertegenwoordigers van 

de Blerickse ondernemers om de inhoudelijke wensen en bezwaren van de huidige opstelling te 

bespreken? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

 

 

 

Fractie EENLokaal Fractie EENLokaal Fractie VVD 

Bram Beurskens Ergün Cangir  Ruud Rutten 


